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VRAGENHALFUURTJE 1 D.D. 22 SEPTEMBER 2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: H.H. Fennema.
Griffier: P.M.H. van Ruitenbeek.
Hart voor Hilversum: mw. C. Jansson; D66: J. Deen; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; GroenLinks: 
--; CDA: E.J. Kruijswijk Jansen; ChristenUnie: --; SP: P.H.J.R. van Rooden en mw. B. Verweij; 
PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar Hilversum: --; Hilversums Belang: H.P. Blok; Democraten Hilversum: 
J.E.M.G. Göbbels;
College: F.G.J. Voorink, wethouder.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.0)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouder Voorink (inclusief vragen inzake regionale aangelegenheden (0.4)
Woordvoerders:
Hart voor Hilversum: mw. C. Jansson; D66: J. Deen; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; GroenLinks: 
--; CDA: E.J. Kruijswijk Jansen; ChristenUnie: --; SP: mw. B. Verweij; PvdA: mw. J. Kalk; Leefbaar 
Hilversum: --; Hilversums Belang: H.P. Blok; Democraten Hilversum: J.E.M.G. Göbbels;
College: F.G.J. Voorink, wethouder.

Vragen van de SP aan wethouder Voorink over participatie bij de Omgevingsvisie
In juni van dit jaar is de participatieprocedure voor de omgevingsvisie in Hilversum kort na de start 
vanwege tegenvallende ervaringen stilgelegd door het college. In het persbericht stond destijds dat de 
procedure na de zomervakantie weer zou worden opgepakt.
Meteen na de zomervakantie hebben inwoners een schrijven hebben ontvangen van Hop2040
die zegt dat binnen afzienbare tijd er weer begonnen zal worden met participatieronden.
Dit roept bij de SP-fractie de volgende vragen op:
- Klopt het dat het college binnenkort weer start met de participatierondes voor de 

omgevingsvisie?
- Wanneer kan de raad informatie over de start van deze participatieronde verwachten?
- De vorige poging te komen tot participatie is niet goed gegaan. Wat gaat het college er nu aan 

doen om het deze keer wel tot een goede participatie te laten komen?
- Hoe ziet de procedure er uit en wat is de nieuwe planning? Wordt hierbij rekening gehouden

met de aankomende verkiezingen?

Wethouder Voorink:
- bevestigt dat de participatierondes vanaf 13 september weer zijn opgestart, waarover de raad 

op 8 september in een beeldvormende sessie is geïnformeerd;
- ervaarde de kwaliteit van het externe bureau als onvoldoende, waardoor kwalitatief goede 

participatie niet wilde lukken;
- heeft deze zomer een participatieplan met alle doelgroepen (inwoners, ondernemers en andere 

partijen) gemaakt; dat steun heeft; de SP wil het plan ook toegestuurd hebben; wethouder 
Voorink doet dat graag en zegt een geactualiseerde planning over het participatietraject 
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omgevingsvisie toe; geprobeerd wordt ook aan te sluiten bij al te al bestaande activiteiten 
(T21/91); flyers neerleggen is ook onderdeel van de plannen;

- heeft nu ook meer grip, vanwege de afwezigheid van een extern bureau;
- vult de planning nu verder in en gaat nog steeds uit van besluitvorming over fase 2 voor de 

verkiezingen; nu is er sprake van de eerste fase van informeren en mobiliseren;
- gaat activiteiten vanaf de herfstvakantie uitrollen;
- wijst op www.Hilversum2040.nl, waarop de laatste stand van zaken is te vinden.

Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Voorink over participatie bij de 
Omgevingsvisie
Om de inwoners van Hilversum aan te sporen om deel te nemen aan de participatie Omgevingsvisie 
zou bij alle inwoners een briefkaart worden bezorgd. Inmiddels is gebleken dat door vele 
Hilversummers een dergelijke uitnodiging niet is ontvangen. Wat doet het college om dit op korte 
termijn alsnog in orde te maken? 
Afgelopen week communiceerde de gemeente dat de participatie van de Omgevingsvisie weer is 
opgestart. Kijkend op de website is te zien dat voor deelname een registratie wordt gevraagd.
Dit kan door mensen worden opgevat als een onnodig opgeworpen drempel en controlemechanisme en 
zo deelname hinderen. Omdat dit niet de bedoeling kan zijn is de vraag of het college er zo spoedig 
mogelijk voor kan zorgen dat iedereen gewoon zonder registratie kan deelnemen?

Wethouder Voorink:
- toont de briefkaart en heeft de indruk dat die nog niet bij eenieder goed is bezorgd, wat te 

maken kan hebben met de ja/nee-sticker of nee/ja-sticker op voordeuren; de bezorging wordt 
nog nagelopen;

- laat ook informatie op straat uitdelen en verstrekken in de bibliotheek, clubhuizen en 
buurtcentra;

- stelt ook graag briefkaarten aan politieke partijen beschikbaar;
- wijst erop dat de website voor eenieder raadpleegbaar is, met en zonder registratie;
- vraagt wel om registratie bij interactief meepraten van mensen; gevraagd wordt om naam en 

postcode en niet om andere gegevens;
- noemt als voordeel van registratie deelnemers in een later stadium te kunnen bereiken en 

minder snel spam of ongepaste tekst binnen te krijgen;
- geeft op de website ook uitleg over de registratie.

Democraten Hilversum:
- is het oneens met registratie, die volgens de fractie voor het ophalen van feedback ook niet 

nodig is;
- wil mensen zonder drempel de mogelijkheid geven om hun mening kenbaar te maken;
- vindt registratie nog kwalijker om later gericht weer naar mensen terug te gaan;
- heeft de bedoeling dat mensen hun mening kunnen uiten zonder dat daarop een naam wordt 

geplakt; wethouder Voorink zal het met het team daarover nog hebben; Democraten 
Hilversum wijst erop dat enquêtes van het ministerie altijd anoniem zijn.

Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Voorink over verhuisplannen Hoogvliet
De fractie van Hart voor Hilversum heeft in een persbericht van 14 september jl. kennisgenomen van 
het opstarten van een nieuwe participatieronde over de verhuisplannen van Hoogvliet naar de Bosdrift.
Deze verhuisplannen zijn nog steeds onderdeel van een pilot in het kader van de nieuwe 
Omgevingswet. Deze pilot wordt, naar de mening van de fractie van Hart voor Hilversum, mede 
gemonitord (en naderhand wellicht geëvalueerd) door de raadswerkgroep Omgevingswet, die – naar 
verluidt – begin oktober weer bij elkaar komt. Ongetwijfeld zal de betreffende pilot, naar goed 
gebruik, te zijner tijd worden geëvalueerd (door de raadswerkgroep).
De fractie heeft dan ook de volgende vragen:
1. Is de voortgang van deze pilot van de verhuisplannen van Hoogvliet naar de Bosdrift onderdeel 

van overleg in de betreffende raadswerkgroep?

http://www.hilversum2040.nl/
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2. Zo ja, wordt dan ook het door Hoogvliet gedane onderzoek naar de (on)mogelijkheden voor 
verbouwing en uitbreiding op de huidige locatie aan de Admiraal de Ruijterlaan aan de 
raadswerkgroep ter kennis gebracht en zo nodig besproken?
Nader: Bij een toekomstige evaluatie van een pilot als deze, is alle beschikbare informatie 
waardevol.

3. Wordt voor het opstarten van een nieuwe participatieronde een heldere participatievraag vooraf 
geformuleerd, zodat verwachtingen wederzijds kunnen worden uitgesproken?

4. Kunt u precies aangeven welke participanten over welk aspecten van de verhuisplannen hun 
inbreng zullen kunnen hebben?
Nader: Het gaat immers om het bezetten van een nieuwe locatie, maar ook om het verlaten van de 
oude locatie.

Wethouder Voorink:
- heeft niet de bedoeling de verhuisplannen van Hoogvliet naar de Bosdrift door de 

raadwerkgroep te laten bespreken; wel kan het proces in de raadswerkgroep besproken 
worden; er volgt een voorstel naar de commissie;

- betrekt het onderzoek van Hoogvliet naar verbouwing en uitbreiding aan de huidige locatie bij 
het commissievoorstel;

- stelt dat organisatie en vormgeven van participatie de verantwoordelijkheid van Hoogvliet is; 
de inzet is wel om in het vervolgproces te komen tot kaders, waarbinnen die verhuizing kan 
plaatsvinden; de gemeente benadrukt het belang om op de huidige en toekomstige locatie met 
de buurt in gesprek te gaan, waarbij er oog is voor belangen die spelen (verkeersveiligheid, 
parkeren en geluid) en tegenstellingen inzichtelijk te maken en te benoemen.

Vragen van de PvdA aan wethouder Voorink over de Coronapas
Heel Nederland is bezig met de binnenkort in te voeren aanvullende maatregelen omtrent de 
‘coronapas’, oftewel de plicht voor bezoekers van de horeca om een bewijs te tonen van ofwel 
vaccinatie, een negatieve test of recente genezing van corona. In de Gooi- en Eembode van vorige 
week stond een aantal artikelen over wat dit in Hilversum onder de ondernemers teweeg brengt. De 
wethouder zelf heeft ook al gereageerd met de mededeling dat er in Hilversum zeker wel 
steeksproefsgewijs gehandhaafd zal worden.
De PvdA is verheugd over deze berichtgeving en over de intentie van de wethouder om vooral ook 
met de horecaondernemers het gesprek aan te gaan. De fractie heeft hierover nog een paar 
vervolgvragen:
1) Hoe verlopen deze gesprekken?
2) Zijn in de krant genoemde ondernemers Marco van Velthooven, Jerry de Vries, Paul 

Hoogermoolen en Frank Loois nog steeds van plan om niet te vragen naar de coronapas in hun 
restaurants?

3) De restaurants van de genoemde horecaondernemers vallen onder de meest bekende en ook 
succesvolle horeca in Hilversum. Wordt er ook gesproken met kleinere ondernemers of cafés?

4) Wat kunnen horecaondernemers verwachten als zij tijdens een steekproef inderdaad de 
maatregelen niet blijken op te volgen? Zeker diegenen met wie het gesprek reeds loopt?

Wethouder Voorink:
- deelt mee dat de gesprekken met horecaondernemers goed verlopen; hedenmiddag was er een 

brede Zoom-bijeenkomst waarvoor driehonderd horecaondernemers zijn uitgenodigd en 
waarbij 40/45 deelnemers aanwezig waren; voorafgaand was er contact met Koninklijke 
Horeca Nederland afdeling Hilversum; 

- heeft met de in de vragen genoemde horecaondernemers gesproken en dat gesprek heeft de 
druk van de ketel gehaald; dat bewijzen op terrassen niet nodig zijn verminderde de 
weerstand;

- verwacht daardoor dat eenieder zich constructief zal opstellen;
- zal bestuursrechtelijk optreden als mensen zich niet aan de regels houden volgens de lijn: 

vanaf 25 september steeksproefgewijs controleren; bij signalen van bewust niet controleren 
wordt eerst gecontroleerd; waar risico’s het grootst zijn, wordt ook gecontroleerd; over twee 
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weken wordt met KHN geëvalueerd en worden ervaringen bekeken; de PvdA vraagt om een 
update over twee weken; wethouder Voorink zegt dan een brief daarover toe met ervaringen 
en eventueel opgelegde boetes. (T21/90)

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.49 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van 10 november 2021.
De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. P.I. Broertjes.


